

Title (en)

Vacuum cleaner.

Title (de)

Staubsauger.

Title (fr)

Aspirateur.

Publication

**EP 0299213 A1 19890118 (DE)**

Application

**EP 88109453 A 19880614**

Priority

DE 3723626 A 19870717

Abstract (en)

The vacuum cleaner has a dust collection space (2) and an adjacent further space (3), which is divided by a partition (4), for accommodating a motor fan or the like. Situated in the partition (4) is a passage opening (7) for the air conveyed by the motor fan (5). A fixedly inserted receiving space (10) is also provided for accessories (14, 15), which receiving space is accessible from the outside via an access opening. In order to achieve a user-friendly display of the accessories in a simple, space-saving manner, the partition (4) is constructed with two walls as a receiving space (10) next to the passage opening (7) and is also sealed off in relation to the further space (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Staubsauger weist einen Staubsammelraum (2) und einen benachbarten, durch eine Trennwand (4) abgeteilten weiteren Raum (3) für die Unterbringung eines Motorgebläses oder dergleichen auf. In der Trennwand (4) befinden sich eine Durchgangsöffnung (7) für die vom Motorgebläse (5) geförderte Luft. Außerdem ist ein fest eingefügter Aufnahmerraum (10) für Zubehörteile (14,15) vorgesehen, der über eine Zugriffsoffnung von außen zugänglich ist. Um auf einfache, platzsparende Weise eine bedienungsfreundliche Präsentation der Zubehörteile zu erreichen, ist die Trennwand (4) neben der Durchgangsöffnung (7) doppelwandig als Aufnahmerraum (10) ausgebildet und auch gegen den weiteren Raum (3) abgedichtet.

IPC 1-7

**A47L 9/00**

IPC 8 full level

**A47L 5/36** (2006.01); **A47L 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47L 5/362** (2013.01); **A47L 9/0018** (2013.01)

Citation (search report)

- EP 0176095 A2 19860402 - MAUZ & PFEIFFER PROGRESS [DE]
- DE 1628685 B1 19710107 - LICENTIA GMBH
- DE 912257 C 19540528 - SIEMENS AG
- GB 1052421 A
- US 4554700 A 19851126 - LYMAN JOHN B [US]
- DE 1628702 B2 19770127
- DE 1055774 C

Cited by

US7644471B2; EP0391338A1; EP1208786A1; EP0510597A1; EP0839488A3; EP1110494A3; CN100344251C; WO2004058029A3; DE20321695U1

Designated contracting state (EPC)

DE FR NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0299213 A1 19890118**; DE 3723626 A1 19890126; DE 8717591 U1 19890511

DOCDB simple family (application)

**EP 88109453 A 19880614**; DE 3723626 A 19870717; DE 8717591 U 19870717